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I N T E R P E L A C J A 

W sprawie spadku ciśnienia i braku wody na Osiedlu Jeżyce 

 Od dłuższego czasu obserwujemy z mieszkańcami Jeżyc spadek ciśnienia wody w sieci 

wodociągowej. Pomimo licznych informacji kierowanych do firmy Aquanet S.A. oraz wielokrotnych 

kontaktów telefonicznych z operatorem nie odnotowano oprawy w jakości ciśnienia wody. 

 Problem jest poważny, ponieważ w mieszkaniach z powodu obniżonego ciśnienia nie załączają się 

piece, nie włączają się junkersy. W efekcie ciepła woda płynie w mieszkaniach tyko w późnych godzinach 

nocnych. W godzinach szczytu zużycia część mieszkańców nie ma czasami w ogóle wody w kranach. 

 Wymieniam tylko część zgłoszonych przez mieszkańców ulic: 

- ul. Polna od strony Dąbrowskiego - może nie brak wody, ale problem z jej ciśnieniem 

- na ul. Prusa również spadło ciśnienie do nieco ponad 1 bar 

- ul. Jackowskiego – mega słabe ciśnienie 

- ul. Szamarzewskiego między Staszica a Wawrzyniaka tragiczne ciśnienie 

- ul. Arnolda Szylinga 

- ul. Chociszewskiego  

- ul. Dąbrowskiego a Kochanowskiego 

- ul. Staszica od tamtego lata 

- kamienica przy ul. Dąbrowskiego na wysokości Wiepofamy 

- ul. Kościelna  - w godzinach ‘szczytowych’ jest problem bardzo duży z ciśnieniem. ogólnie jest dużo 

ogromnie dużo info od sąsiadów. czego jest słabsze ciśnienie wody 



 

 
- ul. Św. Floriana - godziny szczytu ledwo leci (co skutkuje brakiem ciepłej wody - Junkers się nie załącza) lub 

całkowity brak wody 

- ul. Jackowskiego  

- ul. Kochanowskiego  narożnik Słowackiego 

- ul. Szamarzewskiego , na  do bloku są 2 bary, na  piętrze już tylko 0,5 

- ul. Wawrzyniaka  piętro, ciśnienie dramatyczne, co powoduje niezałączanie pieca dwufunkcyjnego 

- ul. Prusa  

 

W dniu 6 lutego na posiedzeniu Rady Osiedla Jeżyce pojawiło się wielu mieszkańców, którzy zgłaszali 

przypadki opisane powyżej.  W wyniku tego spotkania zostało skierowano do spółki Aquanet zapytanie w 

tej sprawie. Odpowiedź ze strony operatora sieci wodociągowej w Poznaniu nie wyjaśnia przyczyny 

zaistniałej sytuacji, wręcz przeciwnie, zrzuca odpowiedzialność na czynniki zewnętrzne, które jeżeli były 

znane firmie , powinny były zostać uwzględnione przy tworzeniu sieci wodociągowej  w tej części miasta. 

Pytający nie otrzymali jasnej odpowiedzi, czy wiele nowych bloków przyłączonych do sieci w ostatnim czasie 

mogło mieć wpływ na powstałą sytuację. Proponowanie instalacji hydroforów w poszczególnych 

lokalizacjach może sugerować brak zainteresowania poprawą sytuacji ze strony spółki Aquanet.  

Proszę o podjęcie działań, które poprawią komfort życia mieszkańców Jeżyc. Wszyscy płacimy 

rachunki za wodę i powinniśmy po prostu mieć ją w mieszkaniach w takiej ilości i pod takim ciśnieniem, aby 

spełniała nasze potrzeby. 

Proszę o odpowiedź: 

1. Czy Miastu znana jest opisana powyżej sytuacja? 

2. Czy spółka Aquanet S.A. podjęła działania, które poprawią sytuację? 

3. Jeżeli nie poczyniono starań, aby poprawić tę sytuację, to kiedy mogę oczekiwać działań ze strony 

Miasta? 

4. Czy proponowany montaż hydroforów jest właściwym rozwiązaniem? 

5. Czy mieszkańcy otrzymają zwrot kosztów stałych z rachunków, skoro Aquanet S.A. nie wywiązuje się 

z zawartych umów? 

 

 

       Z wyrazami szacunku 
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